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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy 

odbytego w dniu 25 lutego 2008r. 

w Urzędzie Gminy 

 
 

 W posiedzeniu  udział wzięło 13-tu członków Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Spraw Społecznych i Komisji Rewizyjnej zgodnie z załączonymi listami 

obecności oraz Wójt Gminy Jacek Chmura i Zastępca Wójta Gminy Arkadiusz 

Telka. Obradom komisji przewodniczył Jerzy Gdański – Przewodniczący Rady 

Gminy. Protokołowała Janina Rydzik – inspektor ds. obsługi Rady Gminy. 

Tematem posiedzenia było: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał przewidzianych w porządku obrad XVII sesji 

Rady Gminy: 

1)  w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2008r., 

2) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2008-2015, 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008, 

4) w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

5) w sprawie podwyższenia stawek wynagrodzenia zasadniczego w 2008r. dla 

    nauczycieli stażystów i kontraktowych  zatrudnionych w szkołach, dla których  

    organem prowadzącym jest gmina Grodzisko Dolne, 

6) w sprawie użyczenia części budynku Szkoły Podstawowej w Laszczynach 

7) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej w 

Grodzisku Dolnym, 

8) w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Grodzisku Dolnym, 

9) w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Grodzisku Dolnym, 

10) w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Grodzisku Dolnym, 

11) w sprawie przekazania nieruchomości w użyczenie. 

2. Zapoznanie się z informacją o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

    i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

    za rok ubiegły. 

3. Opracowanie planów pracy Komisji stałych na 2008r. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Porządek posiedzenia przyjęty został jednogłośnie (13-cie głosów „za”). 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 1.1 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2008. Dokonała omówienia 

poszczególnych pozycji proponowanych zmian. Wójt Gminy wyjaśnił konieczność 

wprowadzenia poszczególnych zmian. W dyskusji na omawiany temat głos zabrali: 
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Radny Stanisław Ryfa zapytał: Czy dr Piela rezygnuje z Punktu Lekarskiego w 

Chodaczowie? 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie jest mu nic wiadomo na ten temat. 

Uczestniczący w posiedzeniu komisji przedstawiciele Ludowego Klubu 

Sportowego „Grodziszczanka” zwrócili się z prośbą do Rady Gminy o zwiększenie 

dotacji na działalność klubu. Przedstawili szeroki zakres działalności klubu 

sportowego, omówili działalność poszczególnych sekcji, w tym tych nowo 

powstałych, które poważnie zwiększają koszty działalności klubu. Dodatkowe 

środki finansowe są potrzebne na zakup sprzętu sportowego, zapewnienie 

transportu na mecze i wyścigi kolarskie oraz na skromne posiłki i napoje dla 

zawodników. Działalnością Klubu objętych jest ok. 100 osób, w większości jest to 

młodzież szkolna. 

Wójt Gminy przedstawił założenia programu „Boisko w każdej gminie”, 

przewidującego m.in. urządzenie w każdej gminie jednego boiska ze sztucznej 

trawy, na którym będzie można prowadzić zajęcia treningowe w ciągu całego roku. 

Powiedział też, że Gmina złoży wniosek o dofinansowanie wykończenia budynku 

szatni w Grodzisku Górnym do Programu „Odnowa Wsi”. 

Członkowie Komisji stałych Rady Gminy uznali potrzebę zwiększenia środków na 

działalność LKS „Grodziszczanka” i jednogłośnie opowiedzieli się za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 

na 2008r. 

Ad. 1.2  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej mgr Andrzej Wikiera 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2008-2015 wraz z załącznikiem. Omówił zadania, 

jakie Strategia przewiduje do realizacji w ramach działalności GOPS-u. 

Nie zarejestrowano zgłoszeń do dyskusji. Wszyscy członkowie komisji obecni na 

posiedzeniu głosowali za pozytywnym zaopiniowaniem projektu w/w uchwały. 

Ad. 2 Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki Uzależnień mgr Stanisław Baj 

odczytał informację o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2007r. Nie zarejestrowano zgłoszeń do dyskusji. 

Wszyscy członkowie Komisji głosowali za przyjęciem przedstawionej informacji. 

Ad. 1.3 Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki Uzależnień mgr Stanisław Baj 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2008. Nie było chętnych do zabrania głosu. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały głosowało 13-tu członków komisji. 

Ad. 1.4 Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Pani Maria Rydzik przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia w roku 2008. Wójt 
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Gminy omówił ogólne zasady wynagradzania nauczycieli i określił średni wzrost 

płac nauczycieli w placówkach oświatowych, dla których gmina jest organem 

prowadzącym. Po przedyskutowaniu zasad przyznawania podwyżek – członkowie 

Komisji jednogłośnie (13 głosów „za”) opowiedzieli się za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu omawianej uchwały. 

Ad. 1.5 Następny projekt uchwały przedstawiła również Pani Maria Rydzik. 

Projekt dotyczył podwyższenia stawek wynagrodzenia zasadniczego w 2008r. dla 

nauczycieli stażystów i kontraktowych  zatrudnionych w szkołach, dla których  

organem prowadzącym jest gmina Grodzisko Dolne. Szczegółowo omówiła 

proponowany wzrost stawek. Członkowie komisji nie zgłosili zastrzeżeń do 

projektu uchwały i 13-ma głosami „za” opowiedzieli się za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem.  

Ad. 1.6-11 Zastępca Wójta Arkadiusz Telka poddał pod ocenę członków komisji 

pakiet projektów uchwał dotyczących gospodarki mieniem komunalnym: 

Ad. 1.6) projekt uchwały w sprawie użyczenia części budynku Szkoły 

Podstawowej w Laszczynach (pod potrzeby Ośrodka Rewalidacyjno-

Wychowawczego w Laszczynach) – Członkowie komisji jednogłośnie 

opowiedzieli się za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały (13 głosów 

„za”), 

Ad. 1.7) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej 

w Grodzisku Dolnym– za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

głosowało 13-tu członków komisji, 

Ad. 1.8) w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Grodzisku 

Dolnym ( dla Pana Dariusza Dumin z przeznaczeniem na poszerzenie działki) 

Wszyscy członkowie komisji głosowali za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Ad. 1.9) w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Grodzisku Dolnym (dla 

Pana Ryszarda Lizaka – na poszerzenie działki będącej jego własnością) – 13-tu 

członków komisji głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 

Ad. 1.10) w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Grodzisku Dolnym. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że wymieniona w projekcie uchwały działka nr 4509/9 o 

pow. 1271m
2 
 będzie sprzedana w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

Członkowie komisji jednogłośnie (13-cie głosów „za”) opowiedzieli się za 

pozytywną opinią o projekcie uchwały. 

Ad.1.11) w sprawie przekazania nieruchomości w użyczenie – Zastępca Wójta 

Gminy wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy przekazania w użyczenie jednostkom 

organizacyjnym gminy i jednostkom OSP budynków lub części budynków, których 

właścicielem jest gmina. Wszyscy członkowie komisji zdecydowali o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały. 

Ad. 3 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański zaproponował, aby 

poszczególne Komisje we własnym składzie opracowały projekty planów pracy na 

2008r. i przedłożyły je na najbliższej sesji Rady Gminy. Po przez komisje 
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opracowaniu planów pracy, Przewodniczący obrad przystąpił do omawiania 

ostatniego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy przedstawił pisma : 

1) Pismo Pana Zawilskiego, w którym wyraża on zgodę na zbycie działki na rzecz 

gminy. Wójt Gminy powiedział, że pomimo dość wysokiej ceny zbycia (ok. 8 tys. 

zł) – gmina powinna tę działkę kupić, bo inaczej wystąpią poważne problemy z 

poprowadzeniem sieci kanalizacyjnej po tym terenie. Za zakupem działki 

opowiedziało się 13-tu członków komisji (wszyscy obecni na posiedzeniu). 

2) Pismo Pani Krystyny Czerwonka z ofertą zakupu lub wydzierżawienia od gminy 

części działki położonej obok budynku wiejskiego w Grodzisku Nowym  -  

z przeznaczeniem na sklep, w którym będzie można sprzedawać piwo. Po 

ożywionej dyskusji członkowie Komisji zdecydowali o przekazaniu sprawy do 

rozpatrzenia przez zebranie wiejskie sołectwa Grodzisko Nowe. 

3) Wniosek Proboszcza Parafii Grodzisko Dolne o udzielenie dotacji w kwocie 

21.000 zł z przeznaczeniem na odtworzenie okien w Kościele Parafialnym – W 

dyskusji nad w/w wnioskiem głos zabrali: 

Wójt Gminy w skrócie omówił w skrócie zakres prac konserwatorskich i 

remontowych wykonywanych aktualnie w zabytkowym budynku Kościoła. 

Radny Stanisław Hospod powiedział o możliwości uzyskania pozabudżetowych 

środków na remonty zabytkowych kościołów.  

Wójt Gminy potwierdził tę informację – istnieje możliwość złożenia wniosku do 

Ministerstwa Kultury, ale z wnioskiem może wystąpić tylko Parafia. Niestety nie 

może tego zrobić gmina. Wójt zadeklarował, że gmina postara się znaleźć środki 

finansowe na wymianę okien w Kościele Parafialnym w Grodzisku Dolnym. 

 Wobec wyczerpania listy zgłoszeń do zabrania głosu, Przewodniczący obrad 

zamknął wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy.  

 

Protokolant                                                                Przewodniczący obrad 

 

Janina Rydzik                                                                  Jerzy Gdański 

 

 

 

 
 

 


